



2022年3月9日

敬致: 全体学生及家长

**2022年3月份复课事项**

您好。根据本国教育部的指示，3月21日(星期一)正式复课。由于疫情严峻，校方考量学生的人身安全，因此回校上实体课与网课的年级及日期稍作调整，详情如下：

上课日期与模式			放学时间
年级	21/3- 1/4	4/4 开始	
初中一至初中三	居家线上学习	恢复实体课	星期一、二、五: 7.30a.m-2.25p.m 星期三: 7.30a.m-3.05p.m 星期四: 7.30a.m-1.45p.m
高中一至高中三			根据原定上下课时间表

网课期间，请全体学生穿着整齐校服参加网课，摄像头也必须打开，以便专注听课。此外，复课后所有的联课活动，将以线上进行。敬请初中一新生家长留意，校方将于3月18日(星期五)举行初中一开课汇报，以便让学生了解上课的情况以及校园环境。届时，请全体初中一学生于10a.m至11a.m，登录 Zoom ID: 222 999 556，密码: 001122。另外，初中一的学生于4月4日(星期一)的放学时间是 2pm。清明节的特假落在 4月5日(星期二)，所以停课一天。

请家长多加留意孩子的健康状况。校方向来十分注重学生的健康和安，所以采取以下措施以加紧防疫，敬请家长配合：

- 请家长监督孩子的健康状况，载送孩子到校之前，请测量孩子的体温。  
(体温超过摄氏 37.5 度者将被禁止进入学校范围)
- 如果发现孩子身体不适，出现发烧、咳嗽、感冒和呼吸困难的症，请立即就医或在家休息，康复后再回校上课。
- 校方呼吁学生到校前先用早餐。另外，学生可以向校方预定食物。按教育部规定，学生禁止在食堂用餐，因此校方会安排学生在课室内进餐。学生可向班导师订餐。
- 出于卫生及健康考量，校方严禁学生之间分享食物和饮料。
- 无论在校内或校外，学生都必须保持个人卫生、保持 1 米距离和避免肢体接触。学生也必须戴着双层口罩到校上课。校方也呼吁学生多喝温水。
- 进入校园前，学生必须扫描 My Sejahtera。
- 鉴于疫情严峻，除非有特别预约或事项，否则家长严禁进入校园。
- 校方和教育局鼓励家长亲自接送孩子上学和放学，避免孩子使用公共交通工具。  
\*请家长留意，当您接送孩子上学或放学时，请使用 Gate A 或 Gate B。使用巴士、保姆车或私人司机载送的学生，请使用 Gate B。
- 全体学生在回校前必须进行冠病自我检测，日期是 4月3日(星期日)，再把检测结果拍照发给班导师。

敬请留意，感谢配合。

  
KUNG BEE LEE 江美利  
PRINCIPAL  
HAN CHIANG HIGH SCHOOL PENANG  
韩江中学校长



9 March 2022

Dear All Parents and Students,

**Notice of School Reopen in March 2022**

Greeting. According to the announcement of MOE, the school will resume on **21 March 2022 (Monday)**. Due to the severe pandemic of COVID-19, we prioritize students' health and safety issues; therefore, the details of the forms and dates of returning to school are stated below:

Date and Teaching Mode			Schooling Hour
Form	21/3- 1/4	Start from 4/4	
Junior 1 to Junior 3	Online Learning	Physical Class Resume	Monday, Tuesday, Friday: 7.30a.m-2.25p.m Wednesday: 7. 30a.m-3. 05p.m Thursday : 7. 30a.m-1. 45p.m
Senior 1 to Senior 3			According to the timetable as usual

All students are required to wear proper uniforms and turn on their webcams during the online lessons. Kindly take note that the Co-curricular activities will be conducted online after the school reopens. All the Junior 1 students are required to join our briefing regarding physical class and introduction of school on **18 March (Friday)**, from **10 a.m to 11 a.m**. Please log in to the Zoom ID: **222 999 556**, password: **001122** on time. The class dismissal time for Form 1 students on **4 April (Monday)** will be **2 p.m**. The *Qing Ming Jie (All Souls' Day)* on **5 April (Tuesday)** is a school holiday.

The school encourages parents to monitor the health of their children before the school reopen. We are serious about the health and safety of our students, and take stringent precautions against COVID-19, the school has implemented a series of safety measures as mentioned below, and we hope to seek your cooperation in implementing them:

- a. Parents are required to supervise the health of your child. Before sending your child to school, kindly take their body temperature. (Those with a body temperature **above 37.5 Degrees Celsius** will not be allowed to enter the school compound.)
- b. If your child is not feeling well and has fever, cough, flu or breathing difficulty, please seek a medical treatment immediately, rest at home and return to school after recovery.
- c. The school encourages students to have breakfast before coming to school. The students can pre-order their meal for recess time from the school. According to the rules and regulations of MOE, students are not allowed to dine at the canteen.
- d. For hygiene and health purposes, students are not allowed to share food and drinks with others.
- e. Students must maintain proper personal hygiene, practise social distancing of 1 meter and avoid physical contact with others at all times. **The students must wear double-layer face masks at all times.** The school encourages the students to consume warm water.
- f. All the students must scan My Sejahtera while entering the school compound.
- g. Due to a severe pandemic, parents are prohibited from entering the school (unless you have an appointment).
- h. Our school and the MOE encourage parents to pick up and drop off the students to prevent the students from using public transport. Parents, please note that when you pick up or drop off your child, kindly use **Gate A or Gate B**. Students who are taking bus, van or private transport, kindly use **Gate B**.
- i. All students must perform RTK Self-test on **3 April (Sunday)** and send the self-test result to the Form Teacher.

We truly appreciate your cooperation.

.....  
KUNG BEE LEE 江美利  
PRINCIPAL  
HAN CHIANG HIGH SCHOOL PENANG  
韩江中学校长